
 
 

Referat   bestyrelsesmøde   på   skype   15/9-20   kl.   20.00  
 
 
 

1.    Nyt   fra   klasserepræsentanterne  

Jesper   er   blevet   kontaktet   af   250   ccm   kørere   vedr.   snak   fredag   a�en   e�er   møde   med   125  
ccm   og   250   ccm.,   om   hvem   mødet   var   indkaldt   af.   Der   er   svaret   at   mødet   var   indkaldt,   som  
privatperson,   det   var   hverken   klasserepræsentanterne   eller   bestyrelsen.   

Der   savnes   respekt   omkring   modtagelse   af   blomster   og   pokaler.  

Alle   skal   huske   de   mindste   ser   op   �l   de   større.  

Jesper   og   Jan   venter   stadig   på   ID   fra   DASU.  

2. Nyt   fra   formanden  

Jvf.   møde   i   fredags   med   125   ccm   og   250   ccm.   Der   er   givet   besked   �l   BU   vedr.   forbremser   i  
250   ccm.   Kørerne   ønsker,   at   det   skal   være   frivilligt.  

3. Nyt   fra   kasserer  

Har   lige   sendt   fakturaen   �l   IMK   på   præmiepenge.   

4. Fighterpokaler   og   afstemning   �l   de�e  

Ikke   mange   har   stemt   om   fighterpokalen.   Der   snakkes   om   hvordan   det   kan   løses   næste   år.  

5. Finaleløb  

Der   snakkes   om   muligheder   for   pokaloverrækkelse   og   fejring   af   DM-mestre.   Vi   afventer  
udviklingen   og   udmeldinger   fra   regeringen   inden   der   meldes   noget   ud   om   hvordan   det   kan  
arrangeres.   

6. Evt.  

Ingen�ng.  

7. Næste   møde  

Inden   finaleløb,   afventer   corona   situa�onen.  

8.    Godkendelse   af   referat   

Godkendt.  

 


